
Heren, 

Naar aanleiding van het gesprek dat ondergetekende met de Wethouders Hamming 

en Bax heeft gehad, geef ik u graag een kort verslag van het besprokene. 

 

Bij de introductie van de betrokken wethouders werd al duidelijk gemaakt dat 

het hier niet om een serieuze verkenning van de mogelijkheden om tot verkoop 

te komen ging, maar dat het slechts de uitvoering van de toezegging die door 

wethouder Jansen was gedaan, betrof. 

 

Wederom werd op een niet mis te verstane toon duidelijk gemaakt dat het 

BurgGolf te verwijten zou zijn dat zij niet alert zou hebben gereageerd op 

de mogelijkheden die zich mbt verkoop zouden hebben voorgedaan. Ook werd 

gesteld dat alles bij Prise D'eau optimaal liep, en wat dan de mogelijke 

toegevoegde waarde van BurgGolf zou kunnen zijn. Veel nadruk werd gelegd op 

de stelling dat wanneer BurgGolf zou kopen zij ook de touwtjes in handen zou 

willen hebben. 

 

Wij hebben in het gesprek geprobeerd een doorkijkje te geven in hoe BurgGolf 

golfbanen exploiteert, geprobeerd de angst weg te nemen dat er geen ruimte 

voor een verenigingsleven zou zijn, we hebben daartoe zelfs de voorzitter 

van de vereniging van BurgGolf Haverleij Den Bosch bereid gevonden om zijn 

verhaal te doen. Tenslotte hebben we nogmaals onze belangstelling kenbaar 

gemaakt. 

 

Op geen enkel ogenblik bestond er bij ondergetekende de indruk dat hier 

sprake was van een serieuze verkenning of poging om tot toenadering te 

komen. 

Al met al een teleurstellende ervaring, waarbij de uiteindelijke beslissing 

van het college als volkomen in lijn met het gesprek is ervaren. 

 

In de verwachting u in deze te hebben geïnformeerd, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

BurgGolf Holding BV 

Drs. M.A. Welling 


